
Til programkomteen 
 
Torsdag 15. november holdt programkomiteen møte hjemme hos Kai Skjelbred. Takk til Kai for 
hyggelig vertskap og god servering. 
Følgende var til stede : 
Kai Skjelbred, Helge Klingberg, Arne Nedrelien Karlsen, Linde Bratterud og Per-Eivind Johansen. 
Vi kom fram til følgende programforslag for Q-1 2019 : 
 
Onsdag 2. januar kl 18.30-19.30 -  Intercitymøte for klubbene i Sandefjord. “Ordføreren har ordet” 
v/Bjørn Ole Gleditsch. 
                                Sted kommunestyresalen i Sandefjord rådhus. 
 
10.januar - Hyggelige juletradisjoner. Samtaler rundt bordene. 
 
17.januar - Polio - Countdown to history v/Sigurd Arbo Høeg.  (Kontaktperson Gro Bjørnstad) 
 
24.januar - Orientering om Sandefjord Medisinske Senter v/leder Eli Hansen.  ( kontaktperson Joran ) 
 
31.januar - Jernbanetracé gjennom Stokke. (Helge finner foredragsholder ) 
 
7.februar - Mitt yrke v/Vidar Aarvold  ( Kai tar kontakt ) 
 
14.februar - Peismøte. 
 
21.februar - Referater fra peismøtene. Samtaler. 
 
28.februar - Bedriftsbesøk Vollmax Borgeskogen. ( Kontaktperson Per-Eivind ) 
 
7.mars - Bilmarkedet v/Marte Helland Møller Bil A/S. ( Kontaktperson Kai ) 
 
14.mars - Sandefjord videregående skole - Norges største v/rektor Harald Møller ( Kontaktperson 
Helge ) 
 
21.mars - Sandefjords middelalderkirker v/Helge Klingberg. 
 
28.mars - Hans Gerhard og Brit Sørensen v/Jørund Sørensen ( Kontaktperson Per-Eivind ) 
 
Fint om dere kommer med innspill til gode titler, endringer. 
Så til diskusjonstemaene fra presidenten : 
Guvernørbesøket : Trenger fornyelse. Tradisjonell tale, kunne kanskje heller fokusert på hvordan han 
opplever vår klubb, med noen konkrete råd. Litt kjedelig å høre om store samlinger i USA. Positivt 
med den flotte rammen rundt arrangementet på Nestor. Innspill om at det nå er på tide at Stokke får 
guvernøren. Har mange gode kandidater. 
Når det gjelder klubbens miljø så er gruppen svært tilfreds med tingenes tilstand. 
Vår kandidat til GSE-light er Kai Skjelbred. 
 
Det er vel usikkert om det blir særlig plass til referater på neste Rotarymøte. Som dere husker, er det 
gjort en endring, Rylakandidaten kunne ikke møte, og Kåre Simonsen kommer for å snakke om 
Børjamølla. 
 
Per-Eivind 
 


